
Beste burgemeester, 

 

Hoe komt u erbij dat een integriteitsmelding die uiteraard vertrouwelijk wordt ingediend, als laster 

kan worden aangemerkt? 

 

M Roos 

Hart voor Bloemendaal 

 

 

 

Van: Burgemeester Bloemendaal  

 

Onderwerp: technische vragen raadsvoorstel integriteitsprotocol en Verordening 

 

Geachte leden van de raad, duo commissieleden, 

  

Het raadsvoorstel Integriteitsprotocol en Verordening is inmiddels besproken in de commissie 

Bestuur en Middelen van 22 oktober jl. 

Het komt voor finale besluitvorming aan de orde in de raad van 12 november a.s. 

  

Mocht u nog technische vragen hebben, dan stel ik u hierbij in de gelegenheid om deze 

voorafgaand aan de raadsvergadering te stellen 

Ik verzoek u uw vragen vóór 5 november via de griffie in te dienen. Dan kan de beantwoording vóór 

de raadsvergadering (gebundeld en schriftelijk) plaatsvinden. 

Tijdens de vergadering kan de discussie zich dan concentreren op de politieke dimensie. 

  

Het CDA en GroenLinks hebben in de commissie Bestuur en Middelen aangegeven een 

amendement in te willen dienen. Liberaal Bloemendaal dient (mogelijk) een raadsinitiatiefvoorstel 

in.  

De ambtelijke ondersteuning is beschikbaar voor advies en hulp bij het opstellen van (een) 

amendement(en) of een raadsinitiatiefvoorstel. U kunt hiervoor contact opnemen met de juridische 

afdeling. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

 

E.J. Roest 

Burgemeester  
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